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MOTIE VERLAGEN OZB-TAR1EF VOOR SPORTCLUBS

Dames en heren van de gemeenteraad,
Dank u voor deze gelegenheid.
Mijn naam is Arie Dijkhuizen en ik ben penningmeester van Juliana Sportpark 
in ’s-Gravenzande

Vanavond beslist u over wijzigingen in de OZB-verordening voor 2019.
De OZB is voor onze stichting een belangrijke kostenpost - in 2018 betaalden 
wij maar liefst 6 9.300. U kunt zich dan ook voorstellen dat wij de 
krantenberichten over een voorstel waarbij het OZB-tarief voor sportclubs wordt 
verlaagd met veel gejuich hebben begroet. Zo wie zo al, want minder belasting 
betalen, wie doet u nu niet een plezier mee? Maar, een verlaging van de 
gemeentelijke belasting komt ons als exploitant van een sportaccommodatie op 
dit moment wel heel erg mooi uít.
Ik zal u kort uit de doeken doen waarom.

Wíj rekenen als exploitant van Julianasportpark 6Vo btw aan de gebruikers van 
onze faciliteiten. Wij hebben ook recht op aftrek van de btw die drukt op al onze 
kosten; dat is vrijwel in alle gevallen het 21%-tarief. Per saldo is deze regeling 
dus erg voordelig voor ons en daarmee ook voor de gebruikers van onze 
faciliteiten.
Op 1 januari aanstaande wijzigen de regels voor BTW voor exploitanten van 
sportaccommodaties echter. Zij hoeven dan geen BTW meer af te dragen over 
hun inkomsten.
Dat klinkt positief, maar in de praktijk werk dat echter anders. Hoewel wij geen 

btw meer hoeven af te dragen, verliezen we ook ons recht op aftrek van btw 
(meestal 21^0). Het belastingvoordeel raken we dus kwijt en onze kosten lopen 
stevig op.
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Voor de kostenstijging bij investeringen in nieuwbouw of onderhoud is er een 
speciale subsidieregeling die compensatie biedt voor het verlies van het 
belastingvoordeel. Voor het financieel nadeel bij de exploitatiekosten, zoals 
schoonmaak en gas, licht en water, wordt geen compensatie geboden. Die kosten 
stijgen dus met 21*14! Voor het Julianasportpark beloopt dit financieel nadeel in 
2019 al zo’n 6 11.000; ook bij de andere sportcomplexen in Westland loopt het 
jaarlijkse nadeel in de duizenden euro’s. Dat financieel nadeel door een stevige 
groei van de kosten kan niet in de bestaande exploitaties worden opgevangen; 
die staan bij vrijwel alle clubs in Westland door o.a. teruglopende kantinėomzet 
al voldoende onder druk. Het financieel nadeel zullen de exploitanten van 
sportaccommodaties - of we nu willen of niet - dus wel moeten doorberekenen 
aan onze gebruikers. Die gebruikers zijn de sportverenigingen, die op hun beurt 
de extra kosten zullen verrekenen in de contributie. Met als gevolg dat sporten 
duurder wordt. Voor veel mensen zelfs te duur en die zullen daarom hun 
lidmaatschap of nog erger het lidmaatschap van hun kinderen bij een sportclub 
noodgedwongen wel moeten stoppen. En dat willen wij graag voorkomen. 
Daarom juichten wij bij de krantenberichten dat er een voorstel bij u op tafel ligt 
om de OZB voor onder andere de sportclubs in Westland te verlagen. Ik hoop u 
met mijn korte bijdrage ervan te hebben overtuigd dat dit voorstel uw steun 
dubbel en dwars verdient.
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